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Cristian Popa (BNR):Este nevoie ca statul sa îsi aduca companiile la bursa si, astfel,

sa le maximizeze valoarea

Statul ar trebui sa îsi aduca companiile la bursa si, astfel, sa le  maximizeze valoarea, listarea reprezentând

un pas mare si util pentru  România, a afirmat Cristian Popa, membru în Consiliul de Administratie  al

Bancii Nationale a României, la un eveniment de specialitate.

"Este nevoie ca statul sa îsi aduca companiile la bursa si, astfel, sa  le maximizeze valoarea", a declarat Popa, în

cadrul unui eveniment  organizat de Asociatia pentru Relatii cu Investitorii la Bursa din  România (ARIR).

El a afimat ca piata de capital functioneaza si se dezvolta în ciuda  situatiei pandemice, iar companiile de stat sau

private ar putea sa  beneficieze de aceasta oportunitate. Listarea companiilor la bursa  reprezinta un pas mare si util

pentru România, în special prin prisma  strânsei interactiuni dintre piata de capital si piata bancara. În  situatia

actuala, în care finantarea este vitala, companiile pot atrage  credite de la banci si capital de dezvoltare de pe piata

de capital,  considera Cristian Popa.

Organizatia a organizat cea de-a treia editie a dezbaterilor "Pulsul  Pietei Financiare". Contextul actual si

perspectivele din acest an sunt  doua din subiectele de actualitate dezbatute de Daniela Şerban,  presedinte si

co-fondator ARIR cu invitatii sai, specialisti din  domeniul financiar, Cristian Popa CFA, membru al Consiliului

de  Administratie BNR, Mihnea Barbulescu, membru al Consiliului de  Administratie Erste Asset Management si

Milan Prusan, managing director  NN Investment Partners.

"E foarte important sa tinem pulsul pietei financiare si sa avem o  viziune cât mai clara a realitatilor economice. Se

vorbeste tot mai mult  despre relansarea economica, însa aceasta este posibila doar cu suport  financiar

semnificativ. În ultima perioada s-a pus foarte mare accent pe  sustinerea financiara din partea statului sau pe

acordarea de credite  bancare facile si cred este momentul sa aratam importanta surselor de  finantare provenite de

pe piata de capital", este de parere Daniela  Şerban.

Piata de capital poate fi un motor puternic de crestere economica  pentru România prin listarea companiilor la

bursa, este una din  concluziile dezbaterilor din cadrul evenimentului.

"Companiile românesti trebuie sa acceseze mai puternic piata de capital", afirma Mihnea Barbulescu, Erste Asset

Management.

El sustine ca avem instrumente financiare - fondurile de investitii  dornice sa investeasca în companii, avem

investitori care cauta  randamente mari însa ceea ce ne trebuie în acest moment sunt asteptari  realiste din partea

investitorilor si cerinte rezonabile din partea  companiilor.

"Încurajam companiile sa vina la bursa, încurajam statul sa faca un IPO  chiar si într-un procent mai mic dintr-o

companie unde detinerea e  integrala", a declarat Milan Prusan, NN Investment Partners.

Specialistii prezenti la aceasta editie a evenimentului sunt optimisti,  previzionând o revenire graduala, chiar daca

lenta, a economiei  românesti. Ştiri pozitive avem si când vorbim de cursul valutar, leul  fiind cea mai stabila

moneda din Europa Centrala si Estica, pentru  aceasta perioada. La nivel global, în perioada de vârf a pandemiei

s-a  înregistrat un nivel de economisire fara precedent dupa perioada  interbelica, însa, începând cu luna mai s-a

simtit o accelerare a  investitiilor, semn ca economiile tarilor afectate intra pe traiectoria  relansarii economice.
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